
 

Sessió de presentació 

 

Districte Horta-Guinardó 

 

3 de juny de 2016 

 
 

Respostes a les incidències en el camí 

 

cap a l’escola guinardó 



 

contenidors que 
impedeixen la 
visibilitat 
 
(plaça guinardó pas de vianants 
del creuament del carrer varsòvia 
amb carrer periodistes) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



 

 

RESPOSTA: 
 
PER MILLORAR LA 
VISIBILITAt retirarem 
eLS CONTENIDORS I HI 
POSAREM 
ESTACIONAMENT DE 
MOTOS. 
 
 
 
 



 

forats al terra sense 
arbres,  
on és fàcil 
d’entrebancar-se i 
caure.   (plaça Guinardó) 

 

RESPOSTA: 
 
 

DEMANAREM A PARCS I 
JARDINS QUE HI POSIN 

L’ARBRE 



 

caldria una tanca per impedir que els nens i 
nenes hi entrin. poden caure i hi ha caques 
de gos. 

 

 

 

resposta: 
Els nens i nenes han de trepitjar aquestes zones? Què en penseu? 

 



 

ens caldria una tanca 
a la sortida de cicle 
superior 
resposta: 
Aquest estiu s’urbanitzarà 
el carrer oblit. Es treurà 
el pas de vianants actual, 
es posarà una barana i amb 
la nova urbanització es 
solucionaran els problemes 
del paviment.  a més a més, 
es posen dos pasos zebra. 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

desnivell molt fort 
davant del mercat 
(carrer oblit) 

 
 
 

RESPOSTA: 
 
 

POSAREM UNA BARANA 
 
 
 
 



 

 
Caldria un pas de vianants? 
(carrer antic del guinardó) 
 

RESPOSTA: 
 
El carrer antic del guinardó és      
una plataforma única. Dóna sempre     
prioritat als vianants, i per tant no       
es poden posar passos de vianants      
perquè seria una contradicció. Tant     
a feliu (amb pas de vianants pintat)       
com a antic del guinardó(el     

paviment és vorera) el pas de vianants està correctament habilitat. 



 

falta un mirall per 
poder veure els 
cotxes que pugen 
pel carrer oblit 
quan puges per dr. 
valls. 

 
 

RESPOSTA: 
 
 

quan s’hagi urbanitzat EL CARRER OBLIT VALORAREM cÒm afecta aquesta situació. En tot 

cas, un mirall incrementaria la velocitat de pas dels vehicles, i per tant no és convenient. 



 

caldria que totes les clavegueres fossin 
així! (carrer dr. valls) 

 
 

RESPOSTA: 
 
 
HO ARREGLAREM I POSAREM UNA REIXA 

(ja està fet) 
 
 



 

 
 
Pas de zebra amb poca 
visibilitat  (rambla 
volart - trobador) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 

RESPOSTA: 
 
 

RETIRAREM els cotxes i 
EN EL SEU LLOC HI 
POSAREM 
estacionament de motos 
davant els passos de 
vianants, tant DE LA 
rambla volart com de 
trobador.. 

 
 



 

 
 

 

potser caldria una barana per 
protegir la vorera 
(Plaça Maragall) 
 

Resposta: 
 
VALORAREM si cal posar una Barana 
per protegir la vorera, en tot cas pel 
fet que és un espai on es fan diversos 
actes de festa major i altres, i s’hi 
concentra una important quantitat de 
persones, tot i que ja es posen 
tanques quan es fan els actes. 



 

 
 

 
El carril bici ocupa el     
camí pla i els vianants han      
d’anar pel camí que fa     
pujada. 

(Rda guinardó) 
 

RESPOSTA: 
 
S’ha demanaT una sol ·lució DES DE 

DIFERENTS ESPAIS DE 



 

PARTICIPACIÓ. S’ hi està treballant per trobar una sol·lució. 

 

Pas zebra de poca durada  
(rda guinardó - vinyals) 

 
RESPOSTA: 
 
 
S’HA COMPROVAT EL TEMPS DELS     
SEMÀFORS: A RDA. Guinardó, 45” de verd, i a         
vinyals 20” de verd. Es considera que aquests        
temps són correctes i suficients. el temps de        
vermell per travessar vinyals és de 1’10”: és        
així per garantir la seguretat, al no       

coincidir el verd de vianants amb el verd dels vehicles. 



 

 

postes elèctrics al mig del carrer dr valls, 

 
amb els que és fàcil entrebancar-se 

RESPOSTA: 
 
 

HO DEMANAREM a fecsa, ja què és qui té la competència per 
modificar els postes elèctrics. 

 

 



 

 

Pedres al paviment 
del carrer garrotxa 
davant de l’escola. 

 

RESPOSTA: 
 
 

SI BÉ ES CERT QUE ÉS GRANULÓS, 
EL PAVIMENT compleix la 
normativa,. TOT I AIXÒ, Quan 
s’hagi de tornar a pavimentar HO 
TINDREM en compte. 

 



 

 

Semàfor de curta durada 
(art - ronda guinardó) 

 

resposta: 
 
La cruïlla regula el moviment de tres sentits        

de circulació de vehicles i de 5 passos de         

vianants. 

el temps mínim establert en el pas de Rda.         

Guinardo Besos amb el c. Art és de 25 segons.          



 

És suficient i en tot cas no el podem ajustar més per la regulació dels altres moviments . La                   

resta de passos tenen un temps força complert. 

 

Motos i cotxes aparcats damunt de les voreres 
(sales i ferrer, oblit, telègraf i Pinar del rio, 
manígua) 

RESPOSTA: 
 
Si la vorera fa més de 3 metres la normativa permet           
estacionar motos a la banda de la calçada. Per als casos           
d’incompliment, es podria organitzar una campanya      
informativa des de l’escola abans d’iniciar intervencions       



 

policials per mal estacionament. Si hi ha algun espai especialment conflictiu, es pot demanar              
una acció sancionadora. 
 
 

Els cables elèctrics que es creuen sobre       
el carrer, sempre estan plens de coloms i        
moltes vegades has de passar per sota       
amb el perill que això suposa. 
 
(torre velez - xiprer) 
 
 

RESPOSTA: 
 
 
 



 

LA SOL·LUCIÓ SERIA SOTERRAR ELS CABLEJAT ELÈCTRIC. AQUESTES ACTUACIONS ES 
FAN QUAN S’URBANITZA DE NOU EL CARRER i S’APROFITA PER SOTERRAR ELS SERVEIS 
DE TELEFONÍA I ENLLUMENAT. 

 
 
El pas de vianants 
potser hauria de 
canviar-se de lloc o 
bé posar un semàfor. 
La cruïlla és 
perillosa. 
(xiprer - passatge 
llívia) 

 

 



 

 
 
RESPOSTA: 
 
Era una situació provisional per obres. els passos de vianants ,una vegada recuperada la 
normalitat estan situats correctament. El que es farem és millorar la visibilitat posant 
estacionament de motos davant els passos de vianants, a LA calçada. 

 
 

 

 
 
 



 

 
 
 
 
 

poca visibilitat en el pas 
de vianants (roldós - 
garrotxa) 
 
 

RESPOSTA: 
 
 
La visibilitat ÉS bona, no hi ha 

cap obstacle que dificulti la 



 

visió. Els cotxes estan estacionats passat el pas de vianants (pare roldán), i no abans com 

passa en altres cassos. 

 

Voreres molt estretes 
(garrotxa - art) 

 
 

RESPOSTA: 
 
La vorera més estreta de la 
zona fa una amplada de 1,60 
mts. El criteri mínim de pas és 
1’40mts. Tot i que és estreta, 
permet el pas de cotxets i 



 

cadires de rodes. Per tenir més vorera seria necessari reurbanitzar el carrer de nou. De 
moment No hi ha previsió d’actuació. 
 

 
 
pas de vianants en 
un lloc poc 
natural  
(segle XX - 
garrotxa -  
passeig Maragall) 
 
 
 
 



 

 
 
 

RESPOSTA: 
Els passos de vianants estan     
situats als llocs adients. No es      
poden posar en diagonal pel     
perill que suposaria, ja què el      
conductor que vingués per    
garrotxa miraria els cotxes que     
venen de rambla de la muntanya i       
no veuria els vianants. Podria     
haver-hi atropellaments. El que    
sí que es farEM és millorar la       
visibilitat posant motos davant    
els passos de vianants. 



 

 
HABILITAREM ESTACIONAMENTS DE MOTOS DaVANT ELS PASSOS DE VIANANTS DEL CARRER 
GARROTXA I Rbla de la Muntanya 
Caques de 
gos (a tots 
els carrers) 
 

RESPOSTA: 
 
 
efectivament, aquest és un problema de 
civisme. Es pot valorar organitzar una 
campanya des de l’escola adreçada als 
propietaris de gossos, amb el suport de la 
comissió de camí escolar… 


